

*Walt Burr
MiniLab 2024*



**Introducing our
MiniLab 2024 Staff**

**Wir stellen aus unserem
MiniLab 2024 Team vor**



Jack Pladdys

Callerlab Accredited Caller Coach

While serving as a member of the US Air Force stationed at Kadena AB, Okinawa, Japan, in 1982, Jack launched his calling career in his off-duty time with two local clubs. Afterwards he spent tours in Dayton, OH and Ogden, UT calling for clubs and honing his skills under the mentorship of Chuck Myers and Jerry Helt. Jack retired from the Air Force in 1992 and relocated to Ohio where he and his wife, Sherry, spend the week managing a very busy home program calling and teaching for two Plus clubs, an Advanced, and a C1 group. Jack has taught beginner lesson classes every year since he started calling. He believes the existence of Square Dancing is dependent upon all callers staying passionate

Als er 1982 als Mitglied der US-Luftwaffe bei Kadena AB, Okinawa, Japan, stationiert war, startete Jack seine Callerkarriere in seiner dienstfreien Zeit bei zwei ortsansässigen Vereinen. Anschließend unternahm er Tourneen in Dayton, OH und Ogden, UT, um Clubs zu gründen und seine Fähigkeiten unter der Anleitung von Chuck Myers und Jerry Helt zu verfeinern. Jack schied 1992 aus der Luftwaffe aus und zog nach Ohio, wo er und seine Frau Sherry die Woche damit verbringen, für zwei Plus-Clubs, eine Advanced- und eine C1-Gruppe, zu callen und zu unterrichten. Seit er angefangen hat zu callen, gibt Jack jedes Jahr Anfängerkurse. Er glaubt daran, dass die Existenz des Square Dance davon abhängt, dass alle Teilnehmer sich weiterhin für die Aktivität begeistern und

about the activity and dedicated to always teaching new dancers every year.

Jack belongs to CALLERLAB where he serves on the Board of Governors as a member of the Executive Committee, is Chairman of the Marketing Committee, and is a CALLERLAB Accredited Caller Coach. He is the Central US leader for Grand Square International. He runs the Midwest Caller College, is a staff coach of the National Square Dance Convention / GSI Caller School, Pride Caller School, and has served on education panels at several CALLERLAB, state, and national Conventions. He records Square Dance music for Royal Records and has done guest recordings on numerous other labels.

Jack and Sherry make Indian Springs, Ohio home, located about 30 miles north of Cincinnati. He is currently the Purchasing & Logistics Manager for Pioneer Automotive Technologies of Dayton, Ohio. Collectively, he & Sherry have six children and fourteen grandchildren.

We are very happy to have Jack as part of the MiniLab staff. His passion for coaching and calling is a wonderful addition to our MiniLab 2024 program.

Happy Dancing and Calling from all of us at Grand Square Europe Walt, Juli, Maarten, Gene, Cliff, Hanna, Lars, Doug, Corinne, Vic

sich dafür einsetzen, jedes Jahr neue Tänzer zu unterrichten.

Jack ist Mitglied bei CALLERLAB, wo er im Exekutivkomitee im Board of Governors dient, als Vorsitzender das Marketingkomitee leitet und ein von CALLERLAB akkreditierter Caller-Coach ist. Er ist der Vertreter von Grand Square International für Zentralamerika in den USA. Er leitet das Midwest Caller College, ist gesetzter Coach der National Square Dance Convention / GSI Caller School und der Pride Caller School und war Mitglied von Ausbildungsseminaren bei mehreren CALLERLAB Conventions und staatlichen und nationalen Conventions. Er nimmt Square Dance-Musik für Royal Records auf und hat Gastaufnahmen bei zahlreichen anderen Labels gemacht.

Jack und Sherry sind in Indian Springs, Ohio, zu Hause, etwa 30 Meilen nördlich von Cincinnati. Derzeit ist er Einkaufs- und Logistikmanager für Pioneer Automotive Technologies in Dayton, Ohio. Zusammen haben er und Sherry sechs Kinder und vierzehn Enkelkinder.

Wir freuen uns sehr, Jack als Teil des MiniLab-Teams zu haben. Seine Leidenschaft für Coaching und Calling ist eine wunderbare Ergänzung zu unserem MiniLab 2024-Programm.

Viel Spaß beim Tanzen und Callen von uns allen von Grand Square Europe

Walt, Juli, Maarten, Gene, Cliff, Hanna, Lars, Doug, Corinne, Vic